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Jak się dowiedzie-
liśmy, marszałek w 
pełni popiera budowę 
obiektu i wesprze 
Gliwice w staraniach 
o unijną dotację.
- Szanse na to, że hala Podium 
powstanie są bardzo duże. 
Rozmowa pana prezydenta z 
panem marszałkiem przebie-
gła bardzo pomyślnie. Mamy 
pełne wsparcie ze strony woje-
wództwa. Sądzę więc, że całe 
wcześniejsze zamieszanie to 
wynik jakiegoś nieporozumie-
nia - mówi Marek Jarzębow-
ski, rzecznik prezydenta. 

Wsparcie województwa to do-
bra informacja dla zwolenni-

ków budowy w Gliwicach hali 
Podium, jednak ostateczna 
decyzja należy oczywiście do 
brukselskich urzędników, któ-
rzy jeśli nie będą chcieli dać 
dotacji na budowę hali, to po 
prostu tego nie zrobią. Bez 
względu na to czyje poparcie 
uda się miastu pozyskać.

Przypomnijmy, jeszcze w maju 
Gliwice obiegła informacja, 
że Bruksela chce odmówić 
udzielenia dotacji na budowę 
hali Podium. Warto dodać, że 
prace przy inwestycji wartej 
prawie 295 milionów zł miały 
ruszyć już pod koniec ubie-
głego roku. Jednak w wyniku 
przedłużających się unijnych 
procedur sprawa utknęła w 
martwym punkcie. (kk)

CZY UDA SIĘ PRZEKONAĆ 
BRUKSELSKICH URZĘDNIKÓW?

Marszałek 
popiera Podium
Po tym jak unijni urzędnicy krytycznie 
ocenili projekt budowy hali Podium, a nad 
inwestycją zawisła groźba utraty dotacji na 
jej realizację, prezydent Gliwic Zygmunt 
Frankiewicz spotkał się z marszałkiem 
województwa śląskiego Adamem 
Matusiewiczem.

Jak informuje Zarząd Dróg 
Miejskich, remont rozpocz-
nie się od prac związanych 
z naprawą sieci wodociągo-
wej, a po ich zakończeniu 
wymieniona zostanie na-
wierzchnia jezdni. 

Przewidywany ter-
min finalizacji prac 
to 31 sierpnia.  

Na czas remontu, kierowcy 
będą mogli korzystać z ob-
jazdu wyznaczonego od ul. 
Andersa, przez ul. Mieszka 
I aż do ul. Sowińskiego. 

Po zakończeniu prac na 
ul. Płowieckiej zmieniona 
zostanie organizacja ruchu 
- przejazd będzie odbywał 
się w jednym kierunku od 
ul. Andersa do ul. Sowiń-

Kierowcy nie są bezkarni

Główny zarzut to nieostrożna 
jazda i agresywne włącza-
nie się do ruchu. - Wiem, że 
kierowcy autobusów mają 
pierwszeństwo, ale nic nie 
usprawiedliwia łamania prze-
pisów. Często byłem świad-
kiem sytuacji gdy samochód 
wymijał stojący na przystan-
ku autobus, a ten nie cze-

kając na zakończenie ma-
newru włączał się do ruchu i 
spychał auto na przeciwległy 
pas ruchu. Ponadto, Czytel-
nik zwraca uwaga, że często 
kierowcy zatrzymują auto-
bus w dużej odległości od 
krawężnika i osoby starsze 
albo niepełnosprawne mają 
problem z wydostaniem się 

z pojazdu. - Zdarza się rów-
nież, że kierowcy odjeżdżają 
z przystanku za wcześnie - 
twierdzi pan Wojtek. 

Warto przy tej okazji wspo-
mnieć, że kierowcy autobu-
sów zachowujących się tak 
jak opisuje nasz Czytelnik 
nie mogą pozostawać bez-
karni. Ważne jest by w takich 
sytuacjach reagowali pa-
sażerowie i zgłaszali swoje 
uwagi albo do KZK GOP albo 
do PKM Gliwice. 

- Na bieżąco staramy się 
kontrolować jakość wykony-
wanych usług, m.in. punk-
tualność kierowców, podjeż-
dżanie do przystanków czy 
czystość autobusów. Zdarza 
się, że pasażerowie zgłasza-
ją swoje uwagi i staramy się 
zawsze na nie reagować - 
mówi Anna Koteras z Biura 
Prasowego KZK GOP. Za nie-
rzetelne wykonywanie swo-
ich obowiązków kierowcom 
grożą kary finansowe, za 
wcześniejszy odjazd z przy-
stanku 210 zł, za palenie w 
autobusie nawet 500 zł. 

Pan Sławek zwraca uwagę na  
skandalicznie niekiedy zachowanie  
kierowców autobusów. 

Płowiecka do remontu
W poniedziałek, na ponad dwa miesią-
ce, zamknięta dla ruchu została ulica 
Płowiecka w Gliwicach.

skiego. Zmiana ta podyk-
towana jest zwiększeniem 

ilości miejsc postojowych w 
ciągu ulicy. 
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